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Toimintasuunnitelmat 2017-2018 
 
Sivu asema  nimi  klubi 
 
3 -4       DG   Jaakko Passinen LC Nurmo/Lakeus 
5 1 VDG   Anna-Liisa Laurila LC Kauhajoki/Katrilli 
6 2 VDG   Thorolf Westerlund LC Närpes 
7 CT   Jari Pärnänen LC Peräseinäjoki 
 PDG   Jarmo Hietala LC Lapua/Simpsiö 
8-9 GST LICF Melvin Jones  Timo Sysilampi LC Seinäjoki/Törnävä 
  
ALUEIDEN/LOHKOJEN PUH.JOHT 
 
 I.  Alue  Olli Linjala      LC Vaasa/Meri                
 1.  Lohko  Riitta Niemelä  LC Närpes/Tree Towns   
10 2.  Lohko                                Bo Linde    LC Vasa-old vasabygden   
11 3.  Lohko   Aimo Suuronen  LC Vaasa/Vasa   
 
 II. Alue  Pekka Harjula   LC Ilmajoki/ilkka 
12 1.  Lohko   Kerttu Veikkola  LC Nurmo/Valakiat 
13      2.  Lohko  Jaana Kankaanpää  LC Laihia/Helmi 
14 3.  Lohko  Elisa Ala-Kurikka  LC Kurikka/Jenny 
  
15 III Alue  Päivi Rantavuori  LC Kauhava/ilmatar   
16 1. Lohko  Jussi Lilja LC   Lapua/Alajoki 
17 2.  Lohko  Erkki Takala   LC Vimpeli 
 
18 IV Alue  Jarmo Juntunen  LC Jurva 
 1.Lohko  Paavo Rantala  LC Ähtäri/Ouluvesi 
19 2.Lohko  Tero Sievi-Korte  LC Teuva 
 
TOIMIALAJOHTAJAT 
 
20-21  GMT   Veijo Hannonen LC Alavus 
22 GLT   Juha Lahtinen  LC Lapua 
23 Viestintä piirilehti internet Raimo Sillanpää LC Vaasa/Meri 
24 Kummilapsi ja Sri Lanka  Hermanni Sippola LC Lapua/Simpsiö 
25 Leirikoodinaattori  Ulla-Maija Paloniemi          LC Kauhajoki/Katrilli 
26 Lions Quest   Marika Haapanen LC Alavus/Kuulattaret 
27 Nuorisovaihto  Matti Kärnä  LC Ylistaro 
 Leo-Toiminta  Jussi Paarvala  LC Soini  
28 Varainhankinta  Birgitta Rajala LC Alavus/Kuulattaret 
29 Aarne Ritari säätiö  Risto Uitto  LC Kauhava/Helahoito 
30 Punainen Sulka koodin  Matti-Pekka Mäkelä         LC Seinäjoki/Botnia 
31 Lions-toiminta 100 v   Kaarlo Katajisto LC Nurmo 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 

 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
DG  107-F Piiri 

Raportin laati (nimi + pvm) 
DG Jaakko Passinen 
 
16.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet?  
 
28.7.2017        F-Piirin  piirihallituksen tutusmistilaisuus Hotelli Fooninki Nurmo 
15.8.2017        F-Piirin johtoryhmän kokous  Hotelli Fooninki Nurmo 
18-19.8.2017   F-Piirin kansaivälinen nuorisoleiri puhe+yö päivystys Kuortane Haapaniemi 
29.8.2017        Ritari säätiön johtoryhmänkokous Hotelli Fooninki 
1-2.9.2017       Kuvernööri neuvoston kokous Seinäjoki Hotelli Lakeus 
8.9.2017          F-Piirin  1/ 20017 Piirihallituksen kokous Peräseinäjoki   
15-17.9.2017   LEO -Valtakunnalliset koulutuspäivät Venestalo Nurmo Isokoski 
16. 9.2017      Uusien LEO -Kandinattien informaatio tilaisuus  klo 14.00  Venestalolla 
17.9.2017       Goto meeting kokous 
26.9.2017      PNAT Kokous  Nurmo Fooninki 
29.9.2017      GTM Goto meeting Kokous 
29.9.2017      Klubi vierailu LC Kauhajoki LC Kauhajoki/Katrilli LC Kauhajoki /Aro 
3.10.2017      Klubi vierailu  LC Lappväärtti 
4.10.2017      Klubi vierailu  LC Närpes /Three Towns 
7-8.10.2017   Punainen Sulka ja Hyvä päivä tapahtuma ja päätös Lahti 
9.10.2017      Klubi vierailu LC Jurva 
10.10.2017    Klubi vierailu LC Yttermark  
11.10.2017    Klubi vierailu LC Nurmo/Lakeus 
12.10.2017    Klubi vierailu LC Jalasjärvi /Liisat 
19.10.2017    Klubi vierailu LC lmajoki/Ilkka 
26.10.2017    Vierailu Simunan palvelutalolla luovuttamassa pyörätuolia Seinäjoki 
1.11.2017      Klubi vierailu LC Lapua/Fröökynät 
6.11.2017      Piirin johtoryhmän kokous ja Ritari -säätiön kokous Hotelli Fooninki Nurmo 
7.11.2017      Klubi vierailu LC Seinäjoki 
8.11.2017      Klubi vierailu  LC Ilmajoki /Viljat 
9.11.2017      LC Ylihärmä 40 Vuotis juhlat 
10.11.2017    Klubi vierailu LC Kauhajoki/ Aro 
14.11.2017    Klubi vierailu LC Kristinetad-Kristiinankaupunki 
17.11.2017    Piirihallituksen toinen kokous Hotelli Kurikka 
19.11.2017       Kuvernöörineuvoston GTM Goto meeting kokous  
25.11.2017       Kuvenöörineuvoston  GTM Goto meeting kokous 
28.11.2017       Penat kokous Fooninki Nurmo 
  5.12.2017       Klubi vierailu LC Kauhajoki / Päntäne 
12.12.2017       Klubi vierailu LC Laihia / Helmi  
18.12.2017       Kuvernöörineuvoston GTM Goto meeting kokous 
  6.1.2018         Koulutus joht Juha Lahtisen merkkipäivä juhlat Lapua 
  9.1.2018         Klubi vierailu LC Jalasjärvi 
 11.1.2018        Klubi vierailu  LC Seinäjoki / Kampus 
 11.1.2018        Klubi vierailu  LC  Peräseinäjoki 
19 .1.2018        Ritari ja Melvin Jones Gaala järjestely kokous  Hotelli Fooninki  Nurmo 
 31.1.2018        Kuvernöörineuvoston GTM Goto meetting kokous  
   1.2.2018        Piirin johtoryhmän kokous Hotelli Fooninki Nurmo 
   6.2.2018        Klubi vierailu LC Nurmo 
 10.2.2018        Piirihallituksen kolmas kokous  Lentosotakoulu Upseerikerho  Kauhava 
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Kolmannen piirihallituksen kokouksen jälkeen: 
12.2.2018          Klubi vierailu  LC  Ilmajoki 
13.2.2018         Klubi vierailu  LC  Isojoki 
21.2.2018         Piiri Vuosikokous   Palaveri  LC Seinäjoki Kampus 
2-4.3.2018        Kuvernöörineuvoston kokous Espoo 
 5.3.2018          LC  Seinäjoki/ Kampus Piirin vuosikokous palaveri 
20.3.2018         Leo klubi Vaasa Vierailu 
21.3.2018         Pnat kokous Ilmajoki 
23.3.2018         Melvin Jones Ritari Gaala järjestely kokous Hotelli Fooninki Nurmo 
24.3.2018         Melvin Jones ,Ritari Gaala  Hotelli Fooninki Nurmo 
 8.4.2018          LC Kauhava  Kirkkokonsertti Kauhava 
 9.4.2018          LC Seinäjoki / Kampus  Piirin vuosikokous palaveri 
1o.4.2018         Piirin Johtoryhmän kokous  Hotelli Fooninki 
18.4.2018         LC Kauhava / Helahoito Vierailu 
21.4.2018         Piirin 107-F  Piirihallituksen ja Piirin 4-vuosikokous   Frami Seinäjoki 
  1.5.2018         LC Ilmajoen klubit yhteistyö projekti esiintymislavan vihkijäiset 
  6.5,2018         Lions toiminnan tulevaisuuden mahdollisuudet seminaari Seinäjoki 
19.5.2018         LC Peräseinäjoki Chartter Night tilaisuus Peräseinäjoki 
26.5.2018         Nuorison vaihtoon lähtevien nuorten informointi ja valmennus Nurmo 
8-10.6.2018      Lions liiton vuosikokous Oulu 
16.6.2018         LC Vähäkyrö Carter Night Tilaisuus Vähäkyrö   
 
Kulunut vuosi on ollut työntäyteinen. Olen vieraillut yli 75 tilaisuudessa. Neuvotteluja LEO 
klubi saamiseksi Seinäjoella. Perustamista yritämme saada aikaan ensikaudella. Satoja 
puheluita Lions toiminnan edistämiseksi niin piirin tasolla kuin kansainvälisen päämajan 
että Suomen lions-liiton henkilöstön kanssa.  Piirikuvernöörin kuukausikirjeitä  olen 
lähettänyt kuukausittain säännöllisesti ja informoinut klubeja niin kansainvälisistä että 
kotimaisista aktiviteeteista ym.   
 
 
 
          

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
Haluan tässä yhteydessä kiittää Piirihallituksen jäseniä että Piirimme klubja erittäin 
aktiivisesta toiminnasta  Lions toiminnan edistämiseksi.Kauteni on ollut erittäin antoisaa  
olen ylpeä teistä 
Leijonista me olemme saaneet paljon aikaan kautenani mitä erinlaisista  aktiviteeteista! 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
1VDG piiri 107-F  

Raportin laati (nimi + pvm) 
Anna-Liisa Laurila 
16.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
DG-koulutukseen osallistuminen 
Toimintasuunnitelman ja budjetin suunnittelu, piirin toimihenkilöitten ja lohkojen puheenjohtajien selvittely 
10.2.2018 Piirihallitus Kauhavalla, toimintasuunnitelman 2018-2019 ja budjetin esittely, mukana tuleva CS 
Markku Ojala LC Isojoki ja CT Leo Korpi-Halkola LC Kauhajoki 
Ko asiakirjat piirin verkkosivuille jäsenten kommentteja varten 
19.2.2018 PNAT-kokouksessa pyynnöstäni  Isossakyrössä yhdessä GMT Veijo Hannosen kanssa. 
Neuvottelu lohkojaosta. Lohkon taholta lukkoon lyöty asenne ei mahdollistanut mitään muita näkökulmia eikä 
yhteistyötä. Tämän jälkeen minuun seuraavan toimivuoden suunnittelijana ei lohko ole ottanut mitään 
yhteyttä. 
23.3.2018 GTM Jari Rytkönen 
24.3.2018 ARS- ja Melvin Jones-gaala Nurmossa 
27.3.2018 GAT-webinaari 
Toimintasuunnitelma ja budjetti valmiita ja  johtoryhmän jäsenille mahdollisia viimeisiä korjauksia ja 
tarkennuksia varten 
10.4.2018 Piirin johtoryhmä Nurmo  
12.4.2018 Klubivierailu LC Alavus 
13.4.2018 Klubivierailu LC Evijärvi 
Neuvottelut PDG Aarto Mäkisen, PDG Jarmo Hietalan ja PDG Jussi Paarvalan kanssa 
ARS-adresseja toimitettu myyntiin 240 kpl 
Piirihallitus ja piirikokous 21.4.2018 Seinäjoki 
4.5.2018 Klubivierailu LC Petalax 
LC Kuotane ilmoittaa klubivierailuajan 
  

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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PIIRI 107 F    TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINTASUUNNITELMA 2017-2018 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
2VDG MD 107-F 
 
 

Suunnitelman laati (nimi + pvm) 
Thorolf Westerlund 
11.04.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 

Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.   
- 12/7 -17 Tervanpolttoviikko avajaiset Lc Övermark-Yttermark, Lions 107-F piirin avajaiset 

- 28/7 -17 107-F piirihallituksen ja toimikuntien 2017-2018 tutustumis- ja keskustelutilaisuus, 

- 15.8- 17 107-F piirin johtoryhmän jäsenet valmisteleva piirihallituksen ensimmäinen kokous 

- 26.8-17 II VDG ensimmäiseen valmennustilaisuuteen Lions Talo Malm Helsingissä 

- 8.9- 17 107-F piirin 2017-2018 piirihallituksen ensimmäinen kokous Peräseinäjoella 

- 29.11.2017 Lohko II kokous Alue I 

- 23.01.2017 Lohko I kokous Alue I 

- 17.11- 17 107-F piirin 2017-2018 piirihallituksen toisen kokous 

- 10.02.2018 Piirihallituksen 3 kokous Kauhavalla  

- 07.04.2018 Lc Närpes Three Towns  hyväntekeväisyyskonsertti Närpiön Kirkossa 
- 21.04.2018 Piirin vuosikokous Seinäjoella  
Klubivieraulut: 
- LC Vaasa/Family 11.09.2017 

- LC Kurikka 12.09.2017 

- LC Kurikka/Paitapiiska14.09.2017 

- Lc Lapua/Simpsiö 23.11.2017 

- LC Nurmo/Valakiat 02.10.2017 

- LC Kaskinen 03.10.2017 

- Lc Ähtari 06.10.2017 

- LC Kauhava/Ilmatar 10.10.2017 

- LC Lapua/Alajoki 11.10.2017 

- LC Seinäjoki/Törnävä 12.10.2017 

- LC Lappjärvi 13.10.2017 

- LC Seinäjoki/Botnia 19.10.2017 

- LC Isokyrö 08.11.2017 

- LC Ähtäri /Ouluvesi 09.11.2017 

- LC Töysä 10.11.2017 

- LC Vähäkyrö 13.11.2017 

- LC Seinäjoki/Aalto 14.11.2017 

- LC Kurikka/Jennyt 16.11.2017 

- Lc Korsnäs 05.12.2017 

- LC Ylistaro 10.04.2018 

- LC Vasa/Old Vasab. 13.12.2017 

- LC Vaasa/Meri 20.12.2017 

- LC Malax 09.01.2018 

- LC Lapua/Simpsiö 18.01.2018 

- LC Ylistaro 10.04.2018 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 

 

Muuta: 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 

Piirin rahastonhoitaja 
Raportin laati (nimi + pvm) 

CT Jari Pärnänen 14.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
  

Olen osallistunut kolmeen piirihallituksen kokoukseen sekä neljään johtoryhmän 
kokoukseen. 
 
Tulen kouluttamaan klubien rahastonhoitajia 21.4.2018 Framilla. 
 
Kauden aikana olen maksanut kaikki piirikuvernöörin hyväksymät laskut, lähettänyt 
nuorisoleirilaskut ja huolehtinut, että kaikki klubit ovat maksunsa suorittaneet. 
 
Lisäksi olen raportoinut johtoryhmälle sekä piirihallitukselle piirin taloudellisesta tilasta. 
 
Olen tehnyt piiriraharaportin liittoon. 
 
Olen huolehtinut edellisen kauden kirjanpidon ja tilinpäätöksen valmistumisen ja 
toimittanut kyseisen materiaalin toiminnantarkastajille. Sekä saattanut tilinpäätöksen ja 
toiminnantarkastuskertomuksen piirihallituksen sekä vuosikokouksen käyttöön. 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan / työryhmän nimi 
 
LCIF- ja GST-koordinaattori 

Raportin laati (nimi + pvm) 
 
PDG Timo Sysilampi 12.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi) kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
  
TOIMINTAKERTOMUS LCIF, MJ JA GST 
 
A) Lions Clubs Internationalin säätiö on perustettu kanavaksi, jonka kautta kuka tahansa, henkilö tai 
yhdistys, voi osallistua kansainväliseen avustustoimintaan kaikkialla maailmassa. 
Toimikunnan/piirikoordinaattorin tehtävänä on toteuttaa LCIF:n kehitysstrategiaa piirissään. 
 
B) MELVIN JONES -JÄSENYYS 
Piirikoordinaattori esittelee LCIF:n palkinto -ohjelmaa ja erityisesti Melvin Jones -jäsenyyden hakuprosessia 
klubeissa ja lohkojen kokouksissa. 
• Kauden tavoitteena oli 5 uuden MJ -jäsenyyden hankkiminen F–piirin alueelle ja 5000 dollarin 
kokonaislahjoitussumma. Uusia jäseniä nimitettiin 6 ja lahjoituksia tuli 3 900 dollaria. 
 
C) GST 
Piirin GST-koordinaattori auttaa ja tukee alueiden, lohkojen ja klubien palvelujohtajia vahvistamalla lionien 
kykyä vastata heidän alueensa tarpeisiin ja samalla mahdollistaa jäsenille mahdollisimman hyvä 
jäsenyyskokemus tarkoituksenmukaisten palveluaktiviteettien kautta. Hän myös toimii klubien ja 
moninkertaispiirin koordinaattorin välisenä yhteyshenkilönä varmistaen, että jokaisen piirin ja klubin 
ainutlaatuisiin tarpeisiin vastataan.  
• Tavoitteena oli tämän uuden toiminnan sisäänajo ja tunnetuksi tekeminen piirissä. 
 
Oma toiminta LCIF- ja GST-koordinaattorina 8.9.2017-21.4.2018: 
8.9 LCIF ja Melvin Jones -jäsenyyden hakuohjeet kotisivujen jäsenet-osioon 
8.9 Piirihallituksen kokous, Peräseinäjoki 
4.10 VK2020 eli Lions-liiton vuosikokoustapahtuman aloituspalaveri, Areena 
7.10 LCIF-koordinaattorien koulutus, Tikkurila 
10.10 Piirin MJF-jäsenlista kotisivuille 
11.10 Juttu LCIF-asioista piirilehteen 
12.10 LCIF-tiedote klubeille niiden lahjoitusvaroista 
30.10 LCIF-tiedote klubeille, joissa ei ole valittu klubin LCIF-koordinaattoria 
6.11 Piirihallituksen johtoryhmän ja AR-kokous, Fooninki 
9.11 Uusin piirin MJF-jäsenlista ja LCIF ja Melvin Jones -jäsenyyden hakuohjeet kotisivuille 
9.11 LC Ylihärmän vuosijuhlassa kahden uuden MJF-jäsenen vastaanottaminen, Ylihärmä 
28.11 Alue II lohko1PNAT-kokous, jossa VK2020 päätoimikunnan puheenjohtaja Henri Honkala ja minä 
kerroimme vuosikokouksen kuulumiset 
9.11 Uusin piirin MJF-jäsenlista kotisivuille 
24.11 Juttu 100-vuotisjuhlakonserista piirilehteen 
8.12 Uusin piirin MJF-jäsenlista kotisivuille 
2.1 Puhelinneuvottelu MD LCIF-koordinaattori Heidi Rantalan kanssa piirin LCIF-koordinaattorista 
5.1 Uuden LCIF-koordinaattorin hakukirje kolmivuotiskaudelle 2018-2021 
8.1 Uusi LCIF-logo kotisivuille 
11.1 Ilmoitus DG:lle, 1VDG:lle ja MD LCIF-koordinaattorille uudesta piirin LCIF-koordinaattorista 
16.1 Avustaminen LC Seinäjoki/Törnävä MJF-hakemuksen teossa 
17.1 GST painopistealueiden määrittäminen ensi kaudelle 
19.1 AR- ja MJ-kokous, Fooninki 
7.2 LCIF 50 vuotta kirjoitus piirikuvernöörikirjeeseen 
10.2 Piirihallituksen kokous Kauhavalla, jossa esillä LCIF 50 vuotta 
11.2 Vastaus Raimo Sillanpäälle piirin suljettuun Facebook-ryhmään 
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12.2 Avustaminen piirin vuosikokousasioissa LC Seinäjoki/Kampusta 
22.2 Ansiomerkkilistat piirin kotisivuille jäsenet -osioon 
5.3 Vuosikokousasioiden läpikäynti LC Seinäjoki/Kampuksen kanssa piirikuvernöörin johdolla 
12.3 Avustaminen LC Vasa/Old Vasabygden MJF-hakemuksen teossa 
24.3 Arne Ritari ja Melvin Jones gaalailta, kolme uutta Melvin Jones Fellow -jäsentä 
25.3 Juttu piirilehteen gaalaillasta 
26.3 Kuva piirilehteen gaalaillasta 
29.3 Kuvia piirilehteen gaalaillasta 
6.4 Uusin piirin MJF-jäsenlista kotisivuille 
10.4 Piirihallituksen johtoryhmänkokous, Fooninki 
21.4 Piirihallituksen kokous, Seinäjoki 
21.4 Piirin vuosijuhla ja -kokous, Seinäjoki 
 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPPORT RÖRANDE KOMMITTÉNS / ARBETSGRUPPENS VERKSAMHET 
SEDAN SENASTE STYRELSESAMMANTRÄDE 
 

Kommitténs / arbetsgruppens namn 
107 F/ Region 1/ Zon 2107 F/ Region 1/ Zon 2 

Rapporten uppgjordes av (namn + datum) 
Bo Linde       19.04.2018 

Direktiv rörande rapporten och hur den skall skickas 
Rapporten får vara högst en sida lång. 
Skicka den som e-post åt esko.vaismaa@lions.fi  
 

Vilken är situationen i kommittén / arbetsgruppen (efter senaste styrelsesammanträde) och vilka är 
målsättningarna för den närmaste framtiden?  
 

Zonmöte hållits i Korsnäs i äldreboendeenheten Buketten 14.02.2018 med LC Korsnäs som 
lokal värd. 
 
-8 Lions från LC Korsnäs,LC Vasa-Old Wasabygden,LC  Petalax och LC Malax deltog i mötet. 
 
-Varje klubb informerade om den pågående verksamheten inom respektive klubb och vilka 
målsättningar som uppnåtts under verksamhetsperioden. Av rapporterna framgick att många 
av verksamhetsformerna och och  de projekt som klubbarna arbetar med är årligen 
återkommande och blir som en signatur för  den enskilda klubben. Sådana specifika 
verksamhetsformer kan inte lätt överföras till andra klubbar även om tanken är att vi också ska 
lära oss av varandra. Det allmänna konstaterande vid mötet var att verksamhets-formerna varit 
mångsidiga och engagerat både klubbarnas medlemmar och det omgivande 
samhället. 
 
 -Zonordföranden konstaterade att mötet var det sista zonmötet för verksamhetsperioden och 
undrade om det finns ett förslag till ny zonordförande för den kommande perioden. Lis-Britt 
Södergran från LC Korsnäs meddelade att ny zonordförande blir Bjarne Ismark från klubben. 
 
 
 -Zonordföranden tackade klubbarnas representanter för aktivt deltagande. Mötet avslutades 
med  rundvandring i Buketten där Korsnäsklubben gjort en stor insats. 
 
-Zonordförande planerar att delta i distriktstyrelsens möte och som representant i årsmötet. 
   
 

Vilka ärenden föreslår kommittén / arbetsgruppen för behandling i styrelsen? 

Eventuellt annat som bör beaktas. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
F-piiri 
Alue 2 
Lohko 1 

Raportin laati (nimi + pvm) 
ZC Kerttu Veikkola 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
Kolmas PNAT-kokous pidettiin 20.2.2018 Hotelli Fooningissa Hyllykalliolla. Läsnä oli 10 osallistujaa 7 eri 
klubista. Kokouksesta on lähetetty pöytäkirjat piirikuvernöörille ja piirisihteerille.  
Kokouksessa käsiteltiin piirin jäsenasioita, sen kehitystä ja jäsenhankinnan aktivointia. 
Varakuvernööri Anna-Liisa Laurila selvittää alue- ja lohkojakomuutoksia seuraavassa piirin 
vuosikokouksessa. 
Muistutettiin Lapualla tapahtuvasta viestintäkoulutuksesta 17.3.2018. 
Liiton vuosikokoussuunnittelu jatkuu, Seinäjoki v 2020. Klubeja kehotettiin miettimään, mihin toimikuntiin 
haluavat osallistua. Projekti vaatii yhteistoimintaa klubien kesken. 
Käytiin läpi 3 kpl piiristämme lähetettyä aloitetta Lions-liiton vuosikokoukseen, Ouluun. 
Kokouksen jälkeen järjestettiin uusille jäsenille koulutusta liiton materiaalin mukaisesti. Osallistujia oli 7 ja 
keskustelua ja kysymyksiä toiminnasta syntyi aktiivisesti. 
 
 
 
Tulevat tapahtumat: 
 
Piirihallituksen kokous 21.4.2018 Frami, Seinäjoki ja samalla piirin vuosikokous. 
Suomen Lions Liiton vuosikokous Oulussa 8-10.6.2018 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
.-ei päätettäviä asioita 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
 
107F alue2 lohko II  

Raportin laati (nimi + pvm) 
 
Lohkon puheenjohtaja Jaana Kankaanpää 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
 

Pidetty kauden kolmas PNAT 19.2.2018 Isokyrössä.  

 

Lohkon puheenjohtaja vieraillut Isokyrön ja Vähäkyrön klubeissa kevään aikana.  

 

Lohkon klubit aktiivisia. Kauden aikana on ollut yhteisiä lohkon tapahtumia mm. 

ammuntakisat Isokyrössä ja toukokuussa tulee olemaan leikkimielinen Leijona-kisa 

Laihialla. 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
 

Hallitukselle huomioitavaksi; Lohkon klubit antaneet useaan kertaan ei-vastauksen 1 VDG 

Anna-Liisa Laurilan lohkojakosuunnitelmaan. Lohkon klubit yksimielisiä, ettei lohkojakoon 

tehdä muutosta lohkomme osalta. Jos lohkojakoon tulee muutos, lohkomme jäsenistö on 

ilmoittanut eroavansa lions -toiminnasta. 

 
Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
Lions-piiri 107F, alue II, lohko 3 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Elisa Ala-Kurikka 12.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne 
(edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet?  
 Lohkon klubit: LC Jalasjärvi, LC Jalasjärvi Liisat, LC 
Ilmajoki, LC Ilmajoki Ilkka, LC Ilmajoki Viljat, LC 
Kurikka, LC Krikka Paitapiiska ja LC Kurikka Jennyt 
PNAT-kokous Kurikassa 25.10.2017 , osallisia 21 
henkilöä 
PNAT-kokous  Ilmajoella 21.3.2018 , osallisia 9 
henkilöä 
Kaikkien klubien toiminta erittäin vilkasta ja aktiivista, 
käytiin läpi klubien aktiviteetit, paljon erilaisia 
aktiviteettejä. Kaikilla klubeilla on huoli 
jäsenmäärän laskusta ja uusien jäsenten hankinta ei 
ole aivan helppoa. 

aktivi 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
Alue III lohko 1. 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Jussi Lilja  
lohkon pj.  

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
  
Lohkossa on pidetty kolme PNAT kokousta, lokakuussa, tammikuussa ja huhtikuussa. Kokouksissa pyrittiin 
tarttumaan nykyisen leijonatoiminnan kipupisteisiin. Niitä ovat aktiivisten jäsenten pieni osuus klubin 
jäsenistä ja jäsenkato.  
 
”Vanhoista klubeista” LC Alahärmän totesin parhaiten pitäneen jäsenensä aktiivisina. ”Uusissa klubeissa”, 
joihin luen Kauhava Ilmattaret ja Lapua Fröökynät, tilanne on varmaan parempi.  
 
Jäsenhankinnan suhteen lohkon kahdessa kokouksessa kehiteltiin aloite julkisesta maanlaajuisesta 
kampanjasta, jossa herätellään kiinnostusta leijonien toimintaan ja sitä myötä yhteydenottoihin. Katsotaan 
mitä tästä syntyy. Muutaman nuoren jäsenen ottaminen kerralla mukaan klubiin todettiin auttavan heidän 
pääsyään aktiivisesti mukaan toimintaan. Keskustelussa pidettiin tärkeänä, että klubin toiminnan arvot ovat 
esillä jäsenhankinnassa. Pelkkä yhdessäolo ei riitä jäsenyyden perusteeksi.  
 
Oma ajatukseni on, että pienehköillä paikkakunnilla klubi saa parhaiten uutta potkua ottamalla mukaan 
naisia jäsenikseen. Olen toiminut vain yhteisklubissa, joten on vaikea hahmottaa niitä esteitä, mitä 
perinteikkään klubin sisällä on tällaiselle muutokselle. Onko parempi hitaasti kuihtua ja säilyttää mukavat 
perinteet? Vai lähteä yrittämään vähän tuntematonta mutta mahdollisesti palkitsevaa. Jo Suomen 
väestökehitys laittaa miettimään klubien tulevaisuutta muuttotappioalueilla. Tämä keskustelu on klubin 
itsensä käytävä, sitä ei voi määrätä piiristä tai liitosta.  
 
Klubivierailut ajattelin keväälle. Sitten tuli kutsu töihin toiselle paikkakunnalle ja vierailut jäivät. Olen siis 50 
%:n lohkon pj.  
 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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III alue RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
III alue 2. lohko  

Raportin laati (nimi + pvm) 
pj Erkki Takala 15.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet?  
 
Klubien jäsentilanne ja kehitys kauden aikana;  
Alajärvi 35 +/0, Evijärvi 34 -2, Lappajärvi 30 -1, Kortesjärvi 28 -1, Vimpeli 31 +1. 
 Olemme keskustelleet PNAT kokouksissa paljon uusien jäsenten saamisen vaikeudesta ja uusien 
jäsenten pysyvyydestä. Kummin toiminta on keskeinen uuden jäsenen pysyttämisessä. Pienillä 
paikkakunnilla uusien jäsenten saaminen työlästä. Suuri ongelma on yleinen osallistumattomuus. 
Vaikka lionien tekemä työ tunnustetaan hyväksi, herraleima haittaa jäsenhankinnassa. 
Tiedottamalla tehokkaasti aktiviteeteista ja varojen jaosta voidaan vaikuttaa ulkoiseen kuvaan. 
 
Aktiviteetit; 
Kaikki Klubit ovat luottaneet vanhoihin varainkeräysaktiviteetteihin. Latoarpajaiset, 
jäittenlähtöveikkaus, puhelinmuistiot (palvelumuistiot), järjestysmies tehtävät ja hiekoitussepelin 
ja jätkäkynttilätmyynti keskeisiä varainhankinta aktiviteettejä. 
Palveluaktiviteetteinä erilaisia vanhusten kuljetuksiin ja laitospotilaitten ulkoiluttamisen liittyviä 
toimia. Myös ulkoilualueiden kunnostus on ollut aktiviteetti kohteena. 
 
Jäljellä olevaa toimintaa: 
2. lohkon PNAT-kokous viikolla 19 Vimpelissä. 
 
Lpj:n klubivierailut lohkon klubeihin toukokuussa. 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:esko.vaismaa@lions.fi
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PIIRI 107 F    TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINTASUUNNITELMA 2017-2018 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
MD 107 F 
IV alue 

Suunnitelman laati (nimi + pvm) 
 Alueen pj Jarmo Juntunen 
14.4. 2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Esitä toimintasuunnitelma lyhyesti pääkohdittain ja mahdolliset päivämäärät tapahtumista. 

Lähetä piirisihteerille sähköpostilla esko.vaismaa@lions.fi kokouskutsussa mainittuun pvm. 

mennessä.   

 

 Olen osallistunut 

 Osallistuin 10.2.Piirihallituksen kokoukseen Kauhavan Lentosotakoululla 

      Osallistuin  20.2.2018 LC-F IV  lohko 1 PNAT kokoukseen, Ähtäri   

 Osallistuin 9.3 LC Kauhajoki/Aro kuukausikokoukseen 

  Kävin Karijoella 4.4. Hyvin laajan keskustelun Kunnanjohtaja Marko Keski-Sikkilän 

  Karijoen LC Klubin perustamisesta. Jatkamme Karijoella toukokuun alussa 

  laajempana työryhmänä LC Karijoen klubin perustamiseen liittyvissä asioissa   

Tavoitteena on osallistua IV alueen tuleviin PNAT kokouksiin 

Teen mahdollisimman paljon alueella klubi vierailuja 

Osallistun Piirihallituksen kokoukseen 

 

 

 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 

 

Muuta: 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 

 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
 
Tero Sievi-Korte 

Raportin laati (nimi + pvm) 
 
Tero Sievi-Korte 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
Kausi 2017 - 2018 
 Osallistuminen piirihallituksen kokouksiin 8.9. Peräseinäjoki,  
piirihallitus 17.11 Kurikka 
piirihallitus 10.2 Kauhava 
piirihallitus 21.4. Seinäjoki 
PNAT kokous 31.10 Teuvalla 
PNAT kokous 23.1. Kauhajoella 
Lohkon tämän ja ensi kauden keskeisten toimijoiden illanvietto 11.5. Teuvalla 
Tammikuun kuukausikokouksessa esitys lohkon toiminnasta LC Teuva 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
Klubien välisen yhteistyön lisääminen joko klubivierailuilla tai yhteisten aktiviteettien muodossa olisi virkistävä 
tekijä tuleville kausille ainakin piirin 4 alueen lohko 2 alueella. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN  
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
 
JÄSENOHJELMA / MEDLEMSPROGRAM ( GMT ) 

Raportin laati (nimi + pvm) 
 
GMT Veijo Hannonen 15.4.2018   

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetä se sähköpostina piirikuvernöörille ja muille piirihallituksen jäsenille viikkoa ennen piirihallituksen kokousta. 

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
YLEISTILANNE 
Piirin jäsenkehitys on palannut entisiin uomiinsa. Poikkeuksellisen jäsenkadon taustalta löytyy edelliseltä toimin- 
takaudelta peritty 14-jäsenisen LC Vaasa/Ostrobotnia klubin lakkauttaminen tällä toimintakaudella yhdessä tökki- 
vän jäsenhankinnan kanssa. Vuosi toisensa jälkeen laskeva jäsenkehitys ja uusien jäsenien hankinta rassaa, syö 
innostusta ja energiaa kohtuuttomasti niiden parissa työskenteleviltä, aiheuttaen myös klubien jäsenissä turhautu- 
mista jatkuvasta jäsenhankinnasta. Mahdollisen ”kevätsiivouksen”varalta pidetään huolta olemassa olevista jäse- 
nistä klubien arvokkaimmasta omaisuudesta ja tempaistaan vielä kunnon loppukiri, ainakin niiden klubien joiden 
jäsenkehitys osoittaa yhä miinusta. ” Pannaanpa hihat heilumaan sanoi kaveri, kun paidan narulle ripusti.” 
 
JÄSENKEHITYS 
Alkusaldo 1706 (1.7.2017) alle kahdenkymmenen jäsenen klubeja on 12 kpl. Jäsenmäärältään suurin klubi on 
LC Ylistaro 41 jäsentä ja vastaavasti pienin LC Ähtäri 10 jäsentä. Piirissä on 48 miesklubia, 12 naisklubia, 
ja yhtenäisklubeja 5 yhteensä 65 klubia. Piirin jäsenmäärä (15.4.2018) 1664 jäsentä, nettolisäystä 15:sta piirin 
klubeista paras nettolisäys LC Kauhava/Ilmatar +4, LC Kauhajoki/Päntäne +3, LC Kurikka/Paitapiiska +3, 
LC Seinäjoki/Aalto +3. Seuraavat klubit + 2 jäsentä kukin LC Alajärvi/Järviseutu, LC Alavus, LC Isojoki,  
LC Lapua/Simpsiö, LC Peräseinäjoki, LC Vaasa/Meri, LC Ylistaro. Seuraavat klubit + 1 LC Jalasjärvi/Liisat, 
LC Lapua, LC Nurmo/Valakiat ja LC Vimpeli. Poikkeuksellisia eroamisia LC Vaasa/Ostrobotnian lopetus – 14, 
LC Korsnäs – 4 ja LC Lapua/Fröökynät – 4 jäsentä. Uusia jäseniä 58 eronneita 87 ja poisnukkuneita 13. 
Yhteensä 100- 58 = nettomenetys 42 jäsentä. Keski-iältään nuorin on Leoklubi 103 Leo Vaasa 22.7 vuotta 
LC Laihia/Helmi 46,0 v. ja vanhin LC Vasa/Old Vasabygden 74,6 v. Piirin klubien yhteinen keski-ikä ilman leo- 
klubia on 61,8 vuotta ja leojen kanssa 61,2 vuotta. 
 
RAPORTOINTI 
MyLCI:n kuukausittainen jäsenilmoitus: LC Seinäjoki/Botnia 10/2017, LC Ilmajoki 11/2017, LC Petalax 12/2017,  
LC Töysä 12/2017, LC Vasa/Old Vasabygden 01/2018, LC Soini 01/2018, LC Kurikka/Jennyt 01/2018, LC Jurva 
01/2018, LC Malax 02/2018, LC Alavus/Salmi 02/2018, LC Ilmajoki/Ilkka 02/2018, LC Ilmajoki Viljat 02/2018, 
LC Kauhajoki/Päntäne 02/2018, LC Seinäjoki 02/2018, LC Vaasa/Meri 02/2018, LC Vaasa/Vasa 02/2018 ja 
LC Vimpeli 02/2018. MyLCI:n ilmoituksen maaliskuulta on tehnyt 41 klubia 63,0%. Kansainvälinen puolivuotis- 
maksu on kaikilla klubeilla maksettu. 
 
OMA TOIMINTANI 
   28.7.2017  Piirihallituksen tutustumis-ja keskustelutilaisuus Hotelli Fooninki Kaarretie 4, 60510 Nurmo. 
     8.9.2017  Piirihallituksen 1. kokous Koivukaaren palvelukeskus Keikulinkuja 10, 61100 Peräseinäjoki 
   14.9.2017  Klubikokous Hotelli Alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
   26.9.2017  Pnat IV alue/lohko 1. Hotelli Mesikämmen Karhunkierros 149, 63700 Ähtäri 
   1.10.2017  Jäsenseminaari Lions-talo Kirkonkyläntie 10, Helsinki 
 12.10.2017  Klubikokous Hotelli Alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
 26.10.2017  Muutosjohtajakoulutus Lapua 
   6.11.2017  Johtoryhmänkokous Hotelli Fooninki Kaarretie 4, 60510 Nurmo 
   9.11.2017  Klubikokous Hotelli alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
 17.11.2017  Piirihallituksen II kokous Hotelli Kurikka Hovinkatu 1, 61300 Kurikka 
 14.12.2017  Klubikokous Hotelli Alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
 19.12.2017  IV alueen 1. lohkon PNAT-kokous Veljekset Keskinen Tuuri 
 11. 1. 2018  Klubikokous Hotelli Alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
 23. 1. 2018  IV alueen 2. lohkon PNAT-kokous Kauhajoen Krouvi Topeeka 30, 61800 Kauhajoki 
   1. 2. 2018  Johtoryhmän kokous Ravintola Fooninki Kaarretie 4, 60510 Hyllykallio 
   8. 2. 2018  Klubikokous Hotelli Alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
 10. 2. 2018  Piirihallituksen III kokous Lentosotakoulun Upseerikerho Lentokentäntie 29, 62200 Kauhava   
 19. 2. 2018  II alueen 2. lohkon PNAT-kokous Kyröön Paussi Pohjankyröntie 136, Isokyrö 
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 20. 2. 2018  IV alueen 1. lohkon PNAT-kokous Mesikämmen Ähtäri 
 10. 4. 2018  Johtoryhmän kokous Ravintola Fooninki Kaarretie 4, 60510 Hyllykallio 
  
 
 
 12. 4. 2018  Klubikokous Hotelli Alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
 21. 4. 2018  Lions-liiton F-piirin vuosikokous Frami F, Kampusranta 11, 60320 Seinäjoki 
   6. 5. 2018  Lions-kevätseminaari Seinäjoen Ammattikorkeakoulu Oy Frami F, Auditorio F 110 Kampusranta 11, 
                     60320 Seinäjoki 
 10.5. 2018  Klubikokous Hotelli Alavus 66 Järviluomantie 4, 63300 Alavus 
8-10.6. 2018 Suomen Lions-liiton 65. Vuosikokous Oulu  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettävä 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
Viestintä 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Raimo Sillanpää 14.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja 
lähiajan tavoitteet?  
Tilanne: 
Kotisivut on pidetty ajan tasalla. Klubeja on autettu pitämään niiden kotisivut ajan tasalla. Klubeja 
on autettu myös MyLCI-rekisterin käytössä. Leijonasanomat 2017-2018 painokset 31.10.2017, 
30.11.2017, 31.12.2017, 31.1.2018, 28.2.2018, 31.3.2018 ja 10.4.2018 ovat ilmestyneet. 
Kannustettu klubeja hankkimaan mainoksia. Nyt saatiin neljä mainosta. Sivuja kertyi 60. Valittu 
Leijonasanomat Lejon Nytt -lehden kauden 2017-2018 paras juttu. Päivitetty piirin Facebook-sivuja 
ja kutsuttu suljettuun ryhmään jäseniä. Osallistuttu F-piirin viestintäkoulutukseen Lapualla 
17.3.2018. Osallistuttu johtoryhmän kokouksiin 1.2.2018 ja 10.4.2018.  
 
Tavoitteet toimintasuunnitelmasta: Viestintäjohtaja vastaa verkkojulkaisun Leijonasanomat – 
Lejon Nytt toimituksesta. Lisäksi hän ylläpitää piirimme kotisivuja.  
- piirilehti Leijonasanomat julkaistaan lokakuussa 2017 ja päivitykset kerran kuukaudessa. 
- piirilehden ilmoitushankinnasta palautus klubeille (50%) 
- velvoitetaan klubeja tekemään juttuja piirilehteen 
- pyritään kannustamaan klubeja kertomaan paikallislehtiin paikkakunnalla 
olevista aktiviteeteistä, jolloin saadaan klubeille näkyvyyttä 
- piirikuvernööritiedotteet tarvittaessa joka kuukauden alussa 
- klubeja vaaditaan päivittämään omat kotisivunsa 
- piirin ja klubien toiminnan tunnetuksi tekeminen nykyaikaisin menetelmin 
sosiaalisen median kautta. 
 
  

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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PIIRI 107 F    TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINTAKERTOMUS 2017-2018 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
Kummilapsi ja Sri Lanka toimikunta 

Raportin laati (nimi + pvm) 
DC Hermanni Sippola 7.3.2018 

 
 

 
Tilannekatsaus, Nethseta –sairaala Sri Lankassa. 
 Päivitys 1.3.2018: Silmäsairaalan alakerran rakentaminen on lähtenyt hyvin käyntiin. Työn 

arvioidaan valmistuvan noin huhtikuun aikana. 

2017    Ilmaisleikkaukset          3 749                                                                                                                                
Maksetut leikkaukset              2 682                                                                                                                                                                                                                                                                            
Leikkaukset yhteensä              6 431     
                                                                                                                                                                    
Silmälasikeräys:     Silmalasien keräys on tällä hetkellä jäissä tulliselvitysten takia.Vain 
yksitehoiset ja riittävän hyväkuntoiset lasit kelpaavat.                                                                                                                                             
            

Kummilapset: 

Lions-Liiton kummilapsitoiminnan tarkastukset on hoidettu Sri Lankassa Eero Arvon ja Ossi 
Vuorisen toimesta tammi-maaliskuun laikana. Huhtikuun aikana tulee kummeille oppilaan 
kouluarvostelu ja tosite maksusta. 
Tällä hetkellä kummilapsia on noin 1100. Ohjelmasta on poistunut koulunsa ja opiskelunsa 
päättäneinä lääkäreitä, insinöörejä, opettajia ja suuri joukko erilaisten ammattien 
harjoittajia. 

Kummilapseksi hyväksytään pääsääntöisesti 5-14 -vuotias tyttö tai poika, jonka 
koulumenestys on lupaava. Yleensä nämä lapset ovat isästään orpoja ja perheen 
toimeentulo on niukka. Perheen kuukausitulot saattavat olla vain 10-40 euroa. Toivon 
klubien tai yksityisten lionien ryhtyvän kummeiksi näille pienille lapsille. 

 

Liito kotisivuilta löytyy lisää tietoa Sri Lanka ystävät-seuran toimista ja tavoitteista. 

 
Sri Lanka Ystävät-seuran jäesenet F piirissä: 
Aarnio Antti, Aarnio Raili, Frantz Hans, Frantz Lisen, Hietala Jarmo, Kiviniemi Esko, 
Kronlund Gerd, Lavila Tauno, Lax Gunne, Lilja Jussi, Loukola Heikki, Muilu Antti, Mäkelä 
Eini, Mäkelä Matti-Pekka, Paarvala Jussi, Paloniemi Pekka,Pänkälä Carita, Pänkälä 
Kaarina, Saksi Jorma, Seppä-Lassila Tapio, Sipilä Veli, Sippola Hermanni, Suuronen Aimo, 
Syväoja Sakari,   Yhteensä 24. 
Klubijäsenet: 
Kauhava/Ilmatar, Lapua/Simpsiö, Vaasa/Meri 
 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi tulevalle 
kaudelle? 

Muuta: Ensi kaudella tämän toimikunnan DC:nä jatkaa Pekka Harjula LC Ilmajoki/Ilkka 
 
. 

 



 

25 
TOIMINTAKERTOMUS TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
 Nuorisovaihtoleiri 2017 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Nuorisovaihtoleirin johtaja 
Erkki Honkala 15.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi) kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet? 
 
Nuorisoleiri pidettiin Haapaniemessä, Kuortaneella 12.-20.8.2017, (9 d). Leirille osallistui 27 nuorta, 
4 ohjaajaa  ja leirinjohtaja. Piirin lionit ja isäntäperheet hoitivat yöpäivystyksen. Leiriorganisaation  
ryhmätapaturmavakuutuksesta huolehti Lions-liitto. 
 
Täysihoito toteutettiin kahdenhengen huoneissa. Se sisälsi aamupalan, arkilounaan, päiväpalan, 
arkipäivällisen ja iltapalan. Ohjaajille varattiin kullekin oma huone. Lionsiltana isäntäperheiden 
vierailulla tarjottiin kahvi. Minkäänlaisia vaaratilanteita ei ollut. Kukaan leirillä olijoista ei tupakoinut. 
Nuorille lahjoitettiin leiripaita ja nuorisovaihtoviiri. Nuoret olivat kuuliaisia. 
 
Leirin aikana tehtiin neljä retkeä: 
1. Raippaluoto: UNESCO:n nimeämä maailmanperintökohde. Retken järjesti LC Ylistaro, 
    joka vastasi myös kustannuksista. 
2. Ahtärin eläinpuisto: Tutustuminen Suomen eläimistöön. 
3. Kuortaneen Urheiluopisto: Liikuntailtapäivä soudettiin kirkkoveneellä ja seinäkiipeily.  
4. Huvipuisto PowerPark: Huvi- ja päättäjäisretki. 
 
Talousarvio 2017                                            Toteutuma 2017  
 
Tulot                                    23 722                 Tulot                           19 637,00 
   Pankkitili                        15 922                   Pankkitili                 15 922,00 
   Avustukset                      5 800                    Avustus                    3 715,00 
   Lahjoitukset                    2 000                    Lahjoitukset                    0,00 
 
Menot                                  23 722                 Menot                          17 659,14 
   Täysihoito, nuoret         12 690                    Täysihoito, kaikki   13 001,65 
                       ohjaajat        3 622 
   Vakuutus                              60                     
   Yökköjen aamupala           100                     
   Isäntäperheiden kahvi      500                      
   Vierailut                           2 000                     Vierailut                    2 312,00 
   Muiden tilojen vuokra       500 
   Kuljetukset                      2 000                     Kuljetukset                  520,00 
   Stipendit                          1 250                     Stipendit                   1 000,00 
   Muut kulut                       1 000                     Muut kulut                    825,49 
  

 
Hyväksytystä TA:sta jää säästöön 1977,86. Nuorisoleiritilin saldo on nyt 6 386,76 € 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
Varaus Kuortaneen Haapaniemen hiippakuntakartanoon on tehty. Emäntä Tarja Ahola tietää 
asiasta 
1. vaihtoehto   8.8.-16.8.2020 tai 
2. vaihtoehto 15.8.-23.8.2020 
Jompikumpi ajoista tulee vahvistaa, kun leirin pitoajankohta selviää. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan / työryhmän nimi 
 
Lions Quest 

Raportin laati (nimi + pvm) 
 
pj. Marika Haapanen 14.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
  
Tavoitteet:  
Elämisen taitoja – Lions Quest -peruskoulutus ja täydennyskoulutus 
Punaisen Sulan ja Lions Quest yhteishankkeen eteenpäin vieminen 
Tulevan kauden peruskoulutuksen suunnittelu 
Toteutus: 
Lions Quest- Elämisen taitoja kaksipäiväinen peruskoulutus toteutui, yksipäiväinen täydennyskoulutus peruuntui 
vähäisen osanottajamäärän vuoksi. 
Punainen Sulka ja Lions Quest yhteistyöhankkeeseen ”Yläkoulu ja Unelmat” osallistuvat koulut on valittu. Hanke 
toteutetaan syksyllä 2018 ja kouluja on kannustettu järjestämään työryhmiä tulevaan unelmapäivään. Koulujen välillä 
saatu sopimaan jo sama viikko, ja dreamstereita varten vielä tarkemmin sama päivää sovitellaan. Yritän linkittää vielä 
tämän vuoden PuSu vastaavat mukaan toimintaan. 
Tulevan kautena peruskoulutus tullaan järjestämään Seinäjoella, johon paikkakunnan asiantuntijaklubiksi on 
ilmoittanut halukkuutensa LC Seinäjoki/Aallot. Suunnitelmissa myös ruotsinkielinen peruskoulutus O-piirin kanssa 
yhteistyössä. 
Osallistumiset: 
25.8.2017 Lions Quest – Avajaisseminaari ja puheenjohtajien koulutus, Helsinki 
  8.9.2017 Piirihallituksen kokous Seinäjoki/Peräseinäjoki 
10.2.2018 Piirihallituksen kokous Kauhava 
Tulevaa 21.4.2018 Piirikokous ja piirin vuosikokous, Lions Quest avajaisseminaari ja koulutus 17-9.8.2018. 

 
 
Elämisen taitoja – Lions Quest koulutus Alavudella, osallistujia 27 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
YCE-Nuorisovaihto 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Matti Kärnä 15.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@gmail.com) kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
Nuorisovaihdon kausi alkaa syyskuussa ja jatkuu seuraavan vuoden kesän loppuun. Nuorisovaihto toimii siis 
myös kesäaikana; tehtävät jatkuvat niin lähtevään kuin vastaanottavaan nuorisovaihtoon liittyen. Näin ollen 
kauden toimintakertomus valmistuu vasta syksyllä. 
 
Kesän 2018 lähtevä vaihto 
Piirimme alueelta saatiin 14 hakemusta joista kolme peruuntui. Hakemuksia lähettivät  LC Kauhajoki/Katrilli, 
LC Ylihärmä, LC Kauhava, LC Teuva 2 kpl, LC Alavus/Salmi, LC Vimpeli, LC Alajärvi/Järviseutu 4 kpl,  LC 
Ähtäri/Ouluvesi, LC Ylistaro.  
Nuoria lähtee kohteisiin: Brasilia, Arizona,  Canada, Australia, Bulgaria, Italia, Itävalta, Saksa, Hollanti, 
Sveitsi, Belgia.                                    
 
Valtakunnallisessa vaihtojohtajien työkokouksessa toukokuussa (nettikokous) tarkistetaan ja varmistetaan 
vielä nuorisovaihtoon lähtevien asiat ja käydään läpi tilannetiedot kesällä 2018 Suomeen saapuvien osalta. 
 
Vaihtoon lähteville ja heidän vanhemmilleen pidetään infotilaisuus 26.5. Hotelli Fooningissa Nurmossa.  
Infossa käsitellään  vaihtoon liittyviä yleisiä kysymyksiä.  Siellä nuorille jaetaan nuorisovaihtoreput ja T-
paidat, pinssit ja viirit, annettavaksi kohdemaan leijonaklubille ja isäntäperheelle.                                                                                                                     
 
 

-  
- Kesällä 2018 piirissämme ei ole leiriä. Isäntäperheitä kuitenkin tarvitaan joka vuosi, koska autamme 
muita piirejä ja vastaavasti saamme apua omaan isäntäperhetarpeeseen seuraavana leirikesänä 2020.  
-  
- Isäntäperhehaku on käynnissä koko ajan.   
 
 

 
- Vastuumaiden koordinointi 
Piirin 107-F YCEC:n tehtävänä on myös toimia maakoordinaattorina Etelä-Afrikan, Puolan, Valko-venäjän, 
Venäjän, Viron ja USA:n Kansasin, Teksasin ja Arizonan vaihtoon liittyvissä asioissa. Näihin kohteisiin lähtee 
Suomesta tänä vuonna 8 nuorta.  Kesän vaihto on näidenkin nuorten osalta pitkälti valmisteltu. 
 

Järjestän koulutusta  klubien nuorisovaihtovastaaville 21.4.2018 vuosikokouksen yhteydessä. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
Palvelu- ja varainhankinta 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Birgitta Rajala, 13.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille kokouskutsussa mainittuun pvm. mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
 
Joulukortit (1.2.18) 
Myytyjä kortteja 122.070 kpl (joista puuttuu vielä personoitujen korttien osuus). 
 
Korttimyynti laski edellisvuodesta, yksi vaikuttava syy oli ilmeisesti se, että korttiesitteitä ja malleja ei 
lähetetty. Tämä aiheutti sen, että korttimyynnin aloitus klubeissa myöhästyi. 
Myydyin kortti oli Jouluilta postikortti, jota myytiin 22.510 kpl. 
 
Arvat (5.3.18) 
Myytyjä arpoja n. 11.750 kpl (117.500 €).  Palautettuja arpoja 8521 kpl. 
 
F-Piiriin toimitettiin 1885 arpaa (66 klubiin), joista klubit palauttivat 490 arpaa, 26,1% (kaikki piirit yht.34,1%), 
kadonneita arpoja piirissämme oli 45 kpl, lisäarpoja ei tilattu.  Arpoja palauttaneiden klubien määrä 
piirisämme on 26, 39,4%( kaikki piirit yht. 46,5%). F-Piiri sijoittuu viidenneksi vähiten arpoja palauttaneeksi 
piiriksi. 
 
Autoarvontaan rekisteröityjä arpoja 6108 kpl. Auto arvottiin 9.2.2018, Toyota Yaris henkilöauton voitti Elina 
Kangosjärvi Helsingistä. 
 
Lunastettu pikavoittoja: 
Helkama sähköav.polkupyörä     7/15 
Jopo 24”polkupyörä                 47/100 
Jokipiin Pellavan Torkkupeitto   13/25 
Verenpainemittari                     38/100 
Victorinox pihviveitsisetti          91/200 
Victorinox kokkiveitsi                82/200 
Jokipiin pellavatuotteita          121/300 
Victorinox tomaattiveitsi          114/300 
Tuulilasi 3 nroa                       201/630 
Kotivinkki 3 nroa                     203/630 
Yhteensä                               927/2500  
 
Pikavoittoja lunastettiin n. 37% eli palautetuissa arvoissa olisi vielä ollut runsaasti hyviä voittoja tarjolla. 
  

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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RAPORTTI TOIMIKUNNAN / TYÖRYHMÄN TOIMINNASTA EDELLISEN 
HALLITUKSEN KOKOUKSEN JÄLKEEN 
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
 
 
                ARS-toimikunta 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Risto Uitto 
17.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi) kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   
Toimintakertomusraportti 2017 – 2018 
 
Osallistumiset kauden aikana 

- F-piirin tutustumispalaveri Seinäjoella 28.7.2017 
- ARS-toimikunnan puheenjohtajien seminaari 1.9.2017 Seinäjoella. 
- LC Ylihärmän 40-vuotisjuhla Härmän kuntokeskuksessa 9.11.2017. 
- Piirihallituksen kokoukset 3 kertaa 
- Oman klubin hallituksen kokoukset ja kk-kokoukset 
- F-piirin ARS-toimikunnan kokoukset 3 kertaa 
- Gaala-juhlan järjestelytoimikunnan palavereita 4 kertaa. 
- AR/MJ-Gaala/LCIF 50 v, Nurmossa 24.3.2018, uusia ritareita 11. 

 
Heinäkuussa 2017 Perustettiin ARS-toimikunta, johon kuuluu puheenjohtajan lisäksi kuusi jäsentä: Risto Uitto pj, DG Jaakko 
Passinen, iPDG Jarmo Hietala, VDG Anna-Liisa Laurila, VDG Thorolf Westerlund, PDG Timo Sysilampi, ja Birgitta Rajala.  
 
Adressien myyntitavoite kaudelle on 900 kpl. Maaliskuun 2018 loppuun mennessä adresseja on myyty 730 kpl, niitä oli silloin 
varastossa 350 kpl. Adressien myynnin tavoite pyritään saamaan täyteen toukokuun loppuun mennessä. Klubien välinen adressien 
hankintakilpailu on päättynyt huhtikuun 15 päivänä. Presidentin 100 %:n merkin yksi tavoitekohta täyttyy jo 20 adressilla. 
 
Uusia Lionsritareita oli kauden tavoitteena F –piirillä 7 kpl ja yksi pro ritari. Tavoite on siltä osin ylittyntyt. Arne Ritari –säätiön 
ansiomerkkejä on anottu 1, hakemus on parhaillaan säätiön palkitsemistoimikunnan käsittelyssä. Arne Ritari –säätiön apurahoja on 
anottu ja myönnetty yksi kappale LC Peräseinäjoki sankarihaudan kynttilälyhdyt 750 e. 
 
Klubeille lähetettiin sähköpostilla ARS-tiedotteita, joissa mm. klubien jäseniä kannustettiin käyttämään Arne Ritari –säätiön 
adresseja ja tiedotettiin huhtikuun puoleen väliin asti kestävästä adressien myyntikilpailusta sekä nimeämään uusia Lions Ritareita. 
Myös Gaalaan kehoitettiin osallistumaan. Samoista aiheista on laadittu tiedote piirin nettilehteen. Ritariksi lyönneistä ja 
Gaalatapahtumasta on myös juttuja piirilehdessä. 
 
Melvin Jones/Arne Ritari –Gaala järjestettiin LC Nurmo/Lakeuden toimesta Nurmossa Hotelli Fooningissa 24.3.2018. Juhla oli 
samalla LCIF 50 v-juhla.  
Juhlapuheen piti Lions Liiton puheenjohtaja Erkki Honkala.  
Tapahtumassa lyötiin Lionsritariksi 11 leijonaa:  

- Kohtanen Tapani LC Kauhajoki 
- Liimatainen Kyösti LC Vaasa/Meri 
- Paakki Seppo LC Kauhava/Helahoito 
- Pajuvirta Aimo LC Kauhava/Helahoito 
- Passi Sakari LC Kauhava/Helahoito 
- Pellinen Matti LC Kauhava/Helahoito 
- Sillanpää Harri LC Alahärmä 
- Soini Arto LC Kauhajoki 
- Sysilampi Timo LC Seinäjoki/Törnävä 
- Passinen Jaakko LC Nurmo/Lakeus 
- Parvi Erkki-Jussi LC Ilmajoki. 

Paikalla Gaalassa oli edellisten lisäksi myös yksi uusi, jo helmikuussa, lionsritariksi lyöty Pekka Linnala LC Nurmo.  
Ritareiksi lyönnin toteutti Lions-liiton puheenjohtaja CC Erkki Honkala LC Peräseinäjoki.  
 

 
Mahdollista muuta huomioitavaa.  
Kiitos piirihallitukselle ja toimikuntapuheenjohtajille yhteistyöstä ja tuesta kauden aikana. Kiitos lisäksi vielä ARS-toimikunnan 
kokouksiin osallistuneille ja toimikunnan tavoitteiden täyttymistä edistäneille leijonille. Kolmivuotinen tehtäväni päättyy tämän 
kauden lopussa. Jatketaan hyvin sujunutta yhteistyötä seuraavan ARS-pj:n kaudella. 
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TOIMINTAKERTOMUS  
 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
 
Punainen Sulka -toimikunta 

Raportin laati (nimi + pvm) 
 
PDG Matti-Pekka Mäkelä 
5.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

Mikä on toimikunnan / työryhmän tilanne (edellisen hallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan 
tavoitteet?  
 
 
  
Punainen Sulka kampanja on päättynyt.  Piiri- ja klubikohtaiset keräystulokset löytyvät Lions liiton kotisivuilta 
tai tämän linkin takaa. 

 https://www.lions.fi/jasenille/punainen_sulka_2017/keraystulokset/ 
 
Kiitos osallistuneille klubeille! 

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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TOIMIKUNNAN TOIMINTAKERTOMUS VV. 2017 - 2018 

 

Toimikunnan  / työryhmän nimi 
Lions piiri 107 F 
Lions 100 v. piirikoordinaattori 

Raportin laati (nimi + pvm) 
Kaarlo Katajisto 
PDG 
16.4.2018 

Ohje raportista ja sen lähettämisestä 
Raportin pituus saa olla enintään yksi sivu. 
Lähetettävä sähköpostina piirisihteerille (esko.vaismaa@lions.fi)  kokouskutsussa mainittuun pvm. 
mennessä.   

 
Lions toiminnan 100 v. juhlavuosi oli 2017 eli samana vuonna kuin Suomen itsenäisyyden 100 vuotta 
juhlittiin. 
Lions 100 v vuosijuhlia on vietetty 1.7.2014 alkaen ja juhlinta jatkuu tämän toimintavuoden päättymiseen eli 
30.6.2018 saakka. Tilastoselvitys klubien toiminnasta on kuitenkin jo tehty, mikä tarkoittanee 100 v juhlien ja 
tätä koskevien aktiviteettien olevan loppumassa. 
 
Tilastoissa piirimme ei ollut onnistuneimpien joukossa, mutta ei viimeinenkään. Todellisuudessa piirimme oli 
huomattavasti parempi, mutta ilmoituksia MyLCIin teki vain 26 prosenttia (2017-2018) klubeistamme. 
Kahdeksalla piirillä oli huonompi tulos. Paras tulos oli M piirillä eli 54 %. Juhlinnan vuosina klubeihimme 
otettiin yhteensä 263 uutta jäsentä ja perustettiin 3 uutta klubia. 100 v. aktiviteetit palvelivat yhteensä 62016 
ihmistä alueellamme. Nämäkin tiedot ovat alakanttiin toteutuneesta, koska ne perustuvat MyLCIin tehtyihin 
ilmoituksiin. Oman selvitykseni mukaan jokaisella klubilla on juhlavuosien aikana ollut useitakin 100 v. 
aktiviteetteihin sopivaa tapahtumaa. Hyvä puoli on, että korjauksia ja täydennyksiä MyLCIin voidaan tehdä 
toimintavuoden loppuun 30.6. saakka. 
 
Ykköstason perintöprojekteja oli alueellamme 16, tason kaksi 7 ja tason kolme 5. 
 
Olen osallistunut mahdollisuuksieni mukaan piirihallituksen työskentelyyn ja käynyt muutamassa PNAT 
kokouksessa. Olen ohjeistanut MyLCIin tapahtuvaa raporttien laadintaa. Kiitän klubeja ansiokkaasta 
toiminnnasta lionstoiminnan näkyvyyden eteen tehdystä työstä ja onnistuneista aktiviteeteista. 
Toiminta jatkuu nyt uudelle satavuotiskaudelle. 
  

Mitä asioita toimikunta / työryhmä esittää hallituksen päätettäväksi? 
. 

Mahdollista muuta huomioitavaa. 
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